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Protokół nr 13/2012 
posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach,  

odbytego z dnia 22 lutego 2012 r. w godz. od 1530 do 1940 w sali nr 26  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 
Obecni członkowie Komisji: 
1/ Andrzej Turowski – przewodniczący Komisji, 

2/ Mariola Szczypiń – wiceprzewodnicząca Komisji, 

3/ Dorota Jabłońska, 
4/ Józef Kimera,      
5/ Adam Ołowniuk, 
6/ Zdzisław Przełomiec,  
7/ Anna Ruszewska.      
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk, 

2/ Marek Buczyński – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk,  

3/ Andrzej Chuchnowski – przewodniczący Rady Miejskiej,  
4/ Alicja Jacewicz – naczelnik Wydz. O, 

5/ Marcin Bonisławski – naczelnik Wydz. SR, 

6/ Teresa Karpowicz – gł. specjalista w Wydz. O, 

7/ Maciej Gołaszewski – inspektor w Wydz. O, 
8/ Zbigniew De-Mezer – radny Rady Miejskiej,  
9/ BoŜena Kamińska – dyrektor MłodzieŜowego Domu Kultury, 

10/ Jerzy Wiszniewski – p.o. kanclerza Państwowej WyŜszej Szkoły Zawodowej, 

11/ Danuta Ziniewicz – kwestor Państwowej WyŜszej Szkoły Zawodowej, 

12/ Marzena Margol – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 2, 

13/ Beata śyczkowska – dyrektor Szkoły Podstawowej nr 7,   
14/ Piotr Zieliński – dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11,    
15/ Andrzej Łuczaj – dyrektor Gimnazjum nr 6,   
16/ Iwona Topolska – dyrektor Bursy Szkolnej,  
17/ Anna Gawlińska – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 3, 

18/ Beata Siłkowska – przedstawicielka Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 7. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski , który powitał zebranych i członków 
Komisji. Przypomniał, Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został radnym przesłany, 
następnie zaproponował przeniesienie punktu 8 „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 
zamiaru likwidacji MłodzieŜowego Domu Kultury w Suwałkach” w miejsce punktu 3.  
 Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli zaproponowany porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 12/2012 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej 
w Suwałkach z dnia 25 stycznia 2012 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2011-2015.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji MłodzieŜowego Domu 
Kultury w Suwałkach. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Bursy Szkolnej w Suwałkach 
Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej im. prof. Edwarda F. Szczepanika w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego nr 2 w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia, w Specjalnym Ośrodku Szkolno- 
-Wychowawczym nr 1 w Suwałkach, Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej nr 1 dla 
uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu lekkim i nadania nazwy tej szkole. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie połączenia Szkoły Podstawowej nr 7  
w Suwałkach i Gimnazjum nr 6 im. Jana Pawła II w Suwałkach w zespół szkół i nadania 
nazwy temu zespołowi. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej nr 11  
z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach do Zespołu Szkół nr 3 w Suwałkach. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli  
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Miasta Suwałk. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto Suwałki a takŜe określenia 
granic obwodów tych szkół, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na terenie 
Miasta Suwałk.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia zasadniczych szkół 
zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Suwałki.  

12. Wolne wnioski. 
 

 
Ad pkt . 1. 
Przyjęcie protokołu nr 12/2012 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 25 stycznia 2012 r. 
 
Andrzej Turowski  poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Oświaty  
i Wychowania został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi i wnioski. Zebrani 
nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. 
Poinformował równieŜ, Ŝe protokoły z posiedzeń Komisji są do wglądu w Biurze Rady 
Miejskiej.  
 
 
Ad pkt . 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2011-2015.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Czesław Renkiewicz, Marek 
Buczyński, Mariola Szczypiń i Andrzej Turowski. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 6 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 1 radny. 
 



 3

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Planu Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2011-2015.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji MłodzieŜowego Domu 
Kultury w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Czesław Renkiewicz, Marek 
Buczyński, Alicja Jacewicz, BoŜena Kamińska, Mariola Szczypiń, Józef Kimera i Zdzisław 
Przełomiec. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 5 radnych, 
przeciw      - 2 radnych, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 
MłodzieŜowego Domu Kultury w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Bursy Szkolnej w Suwałkach 
Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej im. prof. Edwarda F. Szczepanika w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 W związku z tym, Ŝe podczas dyskusji pomiędzy Prezydentem Miasta Suwałk  
a pełniącym obowiązki kanclerza Państwowej WyŜszej Szkoły Zawodowej wynikły 
wątpliwości dotyczące warunków zatrudnienia przez uczelnię osób dotychczas pracujących  
w Busie Szkolnej, Prezydent poprosił o zdjęcie z porządku posiedzenia Komisji powyŜszy 
punkt. 
 
  
Ad pkt . 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Specjalnego Ośrodka Szkolno- 
-Wychowawczego nr 2 w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Marek Buczyński, Alicja Jacewicz  
i Mariola Szczypiń. 
  
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 5 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 2 radnych. 
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 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie likwidacji Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 2 w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia, w Specjalnym Ośrodku 
Szkolno-Wychowawczym nr 1 w Suwałkach, Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej  
nr 1 dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu lekkim i nadania nazwy  
tej szkole. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Czesław Renkiewicz, Alicja 
Jacewicz, Zdzisław Przełomiec i Marzena Margol. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 4 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 3 radnych. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia,  
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym nr 1 w Suwałkach, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Specjalnej nr 1 dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu lekkim  
i nadania nazwy tej szkole. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie połączenia Szkoły Podstawowej nr 7  
w Suwałkach i Gimnazjum nr 6 im. Jana Pawła II w Suwałkach w zespół szkół i nadania 
nazwy temu zespołowi. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Czesław Renkiewicz, Marek 
Buczyński, Alicja Jacewicz, Mariola Szczypiń, Zdzisław Przełomiec, Anna Ruszewska, 
Zbigniew De-Mezer, Andrzej Łuczaj oraz Beata Siłkowska. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 6 radnych, 
przeciw      - 2 radnych, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie połączenia Szkoły 
Podstawowej nr 7 w Suwałkach i Gimnazjum nr 6 im. Jana Pawła II w Suwałkach w zespół 
szkół i nadania nazwy temu zespołowi. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad pkt . 8. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej nr 11  
z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach do Zespołu Szkół nr 3 w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Czesław Renkiewicz, Marek 
Buczyński, Alicja Jacewicz, Mariola Szczypiń, Józef Kimera, Anna Gawlińska i Piotr 
Zieliński. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 3 radnych, 
przeciw      - 2 radnych, 
wstrzymał się od głosu    - 2 radnych. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie włączenia Szkoły 
Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach do Zespołu Szkół nr 3  
w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 9. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli  
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Miasta Suwałk. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 7 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Miasta Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 10. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto Suwałki a takŜe określenia 
granic obwodów tych szkół, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na terenie 
Miasta Suwałk.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 7 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 
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 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto Suwałki a takŜe 
określenia granic obwodów tych szkół, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na terenie 
Miasta Suwałk.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 11. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia zasadniczych szkół 
zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Suwałki.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 7 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekształcenia 
zasadniczych szkół zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Suwałki.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 12. 
Wolne wnioski. 
 
Andrzej Turowski poinformował, Ŝe w dniu 13 lutego br. wpłynęło do Biura Rady Miejskiej  
w Suwałkach pismo Zastępcy Prezydenta Miasta pana Marka Buczyńskiego dotyczące 
Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasta Suwałki, które zostało 
wszystkim radnym przekazane.  
Pismo stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 
 
 

        Przewodniczący 
        Komisji Oświaty i Wychowania 
        Rady Miejskiej w Suwałkach 

 
       Andrzej Turowski 

 
Protokołowała: 
 
Katarzyna Gałazin     
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


